

TEMPID OÜ

Tondi tn 27-13
11316, Tallinn
Estonia

Contact person

Rait Rand
Telefon/Telephone:
+372 528 7119
E-mail:
rait.rand@tempid.ee

Medicine technology is our passion. Our TempID product is revolutionising the healthcare system.

Medizintechnologie ist unsere Leidenschaft. Unser TempID-Produkt revolutioniert das Gesundheitssystem.



ABOUT THE COMPANY

The highly skilled TempID team manages all steps from production to market launch. We also have partners in the medical field for consulting on the health and medical aspects. Our product and team has been nominated for national and regional competitions.

TempID reduces treatment costs and the resources needed to collect health data, increases the effectiveness of health data monitoring and improves the accuracy treatment diagnosis accuracy.

MAIN FIELD

TempID is a reusable smart-patch to measure and record body temperature. It also offers a treatment diary and secure data interface with the doctor.

WE OFFER

- Body temperature charts, multiple sensor and treatment plan
- Medication and effect log
- Treatment progress indications
- Secure health data sharing with doctor
- Live treatment plan modifications

ÜBER DAS UNTERNEHMEN

Das hochqualifizierte TempID-Team steuert alle Schritte von der Produktion bis zur Markteinführung. Wir haben auch Partner im medizinischen Bereich für die Beratung in den Bereichen Gesundheit und Medizin. Unser Produkt und Team wurde für nationale und regionale Wettbewerbe nominiert.

TempID reduziert die Behandlungskosten und die Ressourcen, die zur Erfassung von Gesundheitsdaten benötigt werden, es erhöht die Effektivität der Überwachung von Gesundheitsdaten und verbessert die Genauigkeit der Behandlungsdiagnose.

HAUPTGEBIET

TempID ist ein wiederverwendbarer Smart-Patch zum Messen und Aufzeichnen der Körpertemperatur. Es bietet auch ein Behandlungstagebuch und eine sichere Datenschnittstelle mit dem Arzt.

WAS BIETET DAS UNTERNEHMEN AN?

- Körpertemperaturdiagramme, Mehrfachsensoren und Behandlungspläne
- Medikations- und Effektprotokolle
- Hinweise zum Behandlungsfortschritt
- Sichere Weitergabe von Gesundheitsdaten an den Arzt
- Live-Behandlungsplanänderungen

tempid.ee